
 

      
      
departement Financiën

Verslag van de vergadering 

kenmerk F00/Centrale Commissie PR 

betreft Centrale commissie 

 

Voorzitter E. Scheire opent de vergadering om 18.00 uur. Hij 
vermeldt de verontschuldigingen voor de vergadering evenals de 
raadsleden die ten gevolge van verkeersproblemen de 
vergadering wat later zullen vervoegen. 

De voorzitter geeft ook mee dat er zich bij de vorige 

budgetbesprekingen problemen voordeden met de ringmappen. 

Op vraag van het Bureau van de provincieraad werden er dit jaar 

geen ringmappen rondgestuurd. Maar bij het begin van de 

centrale commissie liggen er wel mappen beschikbaar voor de 

raadsleden die het wensen. 

 
Agenda: 

 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering 
van 09 juni 2016 

Er zijn geen opmerkingen bij het verslag. 

 

2. Aangepast meerjarenplan 2014 – 2019 en budget 
2017: financiële nota's 
 
Voorstelling namens de Deputatie 
Technische vragen provincieraadsleden/antwoord 
gedeputeerden 
 

Gedeputeerde A. Vercamer leidt het dossier in. Hij merkt 
vooreerst op dat het Bureau niet enkel had gevraagd om het 
dossier niet in een ringmap rond te sturen, maar ook om het 
aangepast meerjarenplan en het budget doorlopend te 
nummeren. Aan die tweede vraag is eveneens gevolg gegeven.  

De verdere toespraak van eerste gedeputeerde Alexander 
Vercamer wordt hierna integraal weergegeven:  
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Vervliet, Joop Verzele 
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“Collega’s 
 
De deputatie heeft naar goede gewoonte een sluitend budget aan u voor te 
stellen. Er zijn nogal wat veranderingen op komst en normaal waren die 
voorzien voor 1 januari 2017 cfr. het Vlaams project Afslanking Provincies. Dat 
is uitgesteld tot 2018. Vandaar dat we blijvend onze engagementen in de 
persoonsgebonden sectoren honoreren en u zult aan de hand van de cijfers 
gezien hebben dat we daar ook perfect toe in staat zijn zonder dat dat 
aanleiding moet geven tot belastingverhogingen, integendeel. De belastingen 
blijven op hetzelfde niveau. 
 
We blijven onze dienstverlening op een kwaliteitsvolle manier verzorgen en 
zetten ook in 2017 maximaal in op datgene waar wij het verschil maken. Zo 
hebben we het ook geschreven in ons “Woord Vooraf” bij het Budget, zoals we 
het u voorleggen. We bouwen inderdaad verder aan een innovatief, creatief en 
duurzaam Oost-Vlaanderen. We doen dat samen met vele partners, 
inzonderheid de lokale besturen en het middenveld.  
 
N.a.v. deze inleiding voor de Centrale Commissie wil ik er toch ook de 
aandacht op vestigen dat we nog een aantal bijkomende accenten gelegd 
hebben naast de verdieping van een aantal lopende acties: 
 

 Economie, landbouw en platteland 
o Een structurele participatie in de KLMP (Floraliën) moet het 

aandeelhouderschap versterken en laat toe om mee te sturen  
o Continuering van de subsidiëring Groene Zorg, ook voor 

volgende jaren 
o Bijkomende personeelsinzet voor ruimtelijke economie 

 

 Ruimte 
o Extra middelen voor het fietsbeleid (onderhoud fietssnelwegen) 

en trage wegenplannen 
o Klimaatverandering aanpakken 

 Extra middelen voor duurzamer woon-werkverkeer, 
klimaatneutrale mobiliteit 

 Duurzaam ondernemerschap (reconversie 
bedrijventerrein Zaubeek, bloemenregio, planproces 
bedrijvigheid en woonwerkweefsel Ninove) 

 Ruimtelijke basisstructuren verankeren met oog op 
nieuwe maatschappelijke uitdagingen (beleidskader 
warmte, klimaatmitigatie en –adaptatie, Oost-Vlaams 
kerngebied) 

o Proefproject screening gemeentelijke stedenbouwkundige 
verordeningen 
 

 Leefmilieu 
o Klimaatverandering aanpakken 

 Extra middelen voor het klimaatfonds (+50.000/jaar, 
totaal 300.000/jaar) 

 Ondersteunen van burgerambassadeurs ifv CO2-
reductie 
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 Extra middelen ter bestrijding van invasieve 
plantenexoten 

 Verdere intitiatieven inzake groepsaankopen 
 PCM : extra werkingsmiddelen  

 

 Onderwijs 
o PTI-Eeklo : investeringen ifv energieprestatiecontract 
o Investeringen in Brandweeropleiding 

 

 Sport- en recreatie 
o Ingrijpende renovatie zwembad Puyenbroeck (> 6 mln euro) 
o Extra personeel voor de nieuwe domeinen Brielmeersen en De 

Ster 
 

 Welzijn  
o Extra middelen voor innovatieve woonprojecten en 

huisvestingsleningen 
 

 Interne organisatie 
o Verder inzetten op provinciale berichtgeving via regionale 

zenders en Informeel 
 
De extra-initiatieven passen binnen de contouren van het financieel 
meerjarenplan (positieve autofinancieringsmarge eind 2019) en laten een 
verdere afbouw van de schuld toe. 
 
Blijvend aandachtspunt: de nog niet vertaalde afslanking provincie kan in 2018 
een impact hebben op het financieel evenwicht en mogelijk verplichten om het 
meerjarenplan hier en daar bij te sturen (maximale impact ca 3,5 mln. euro, 
vermoedelijk minder). 
 
Naar goede gewoonte werd in overleg met onze administratie, inzonderheid de 
financieel beheerder en de financieel adviseur, een presentatie gemaakt waar 
de hoofdlijnen en de belangrijkste accenten kort weergegeven worden. 
 
Ik maak gaarne van de gelegenheid gebruik om onze medewerkers en de 
collega’s te danken voor de goede samenwerking waarmee dit budget tot stand 
kwam. Het spreekt vanzelf dat na de presentatie we beschikbaar zijn voor 
eventuele vragen en verduidelijkingen.” 
 
 
Adviseur Budget F. De Neve loodst daarna de commissieleden door de 
documenten van het meerjarenplan en het budget aan de hand van een 
powerpointpresentatie (zie bijgevoegde presentatie). 

 

Raadslid R. Franck wil weten waarom er acties in het grijs en zonder bedragen 
in de investeringsenveloppen vermeld staan, bijvoorbeeld op pagina 187 van 
het budgetbundel. Frank De Neve antwoordt dat deze acties initieel in het 
meerjarenplan waren opgenomen, maar niet meer zullen uitgevoerd worden. 



 p. 4/4 

 

./... 

Raadslid C. Bauwens wenst te vernemen of het personeel onderwijs vermeld in 
schema TM1 (pagina 67 van het meerjarenplan) gesubsidieerd personeel 
betreft. Gedeputeerde A. Vercamer antwoordt dat het de niet-gesubsidieerden 
betreft. Het gesubsidieerd personeel is niet opgenomen aangezien het hier om 
een nuloperatie gaat. Het provinciebestuur doet een inspanning om het 
contigent niet-gesubsidieerden met pedagogische, didactische en 
administratieve taken af te bouwen. Het onderhoudspersoneel bouwen we 
echter niet af. 

Raadslid R. Franck stelt vragen bij de uitgaven voor het herstel van het 
zwembad in het domein Puyenbroeck, waarna er in 2019 een terugname van 
8,7 mln. euro is voorzien. Gedeputeerde A. Vercamer repliceert dat het 
bestuur, gezien een positief deskundigenverslag, beslist heeft niet te wachten 
op de uitspraak van het proces om de nodige maatregelen te nemen. We 
hebben evenwel goede hoop om het proces te winnen en om de extra-
investeringen, veroorzaakt door de gebreken aan het zwembad, terug te 
krijgen. 

Raadslid P. Carteus verlangt te vernemen welk deel van de werkingsmiddelen 
van de provinciale scholen gesubsidieerd is. Gedeputeerde A. Vercamer wijst 
erop dat het provinciebestuur over duur beroeps- en technisch onderwijs 
beschikt waarin we blijven investeren en dat met een beperkte kostprijs voor de 
leerlingen. Er wordt verwezen naar pagina 177 en volgende van het 
budgetbundel waar men een overzicht van de ontvangsten en de uitgaven per 
school terugvindt. 

Raadslid R. Franck vraagt naar de subsidiëring voor de Floraliën. 
Gedeputeerde A. Vercamer antwoordt dat we de financiële problemen van de 
KLMP (Floraliën) helpen oplossen, naast de inspanningen die zijzelf en de 
sector leveren. In plaats van een subsidie toe te kennen, ondersteunen we de 
Floraliën door een participatie te nemen van 125.000 euro per jaar, wat toelaat 
om mee te sturen. 

 

3. Varia 

Er zijn geen variapunten. 

 

De voorzitter sluit de zitting om 18.45 uur. 

Gent, 21 oktober 2016

Stefaan Desmet   Stefaan Van Gucht   Eric Scheire 

Verslaggever   Secretaris    Voorzitter 

       


